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Protokoll Bromma pensionärsråd  

onsdag den 6 december 2023 

 

Information 

Susanna Halldin Olsson, Brommas stadsdelsförvaltnings nya 

stadsdelsdirektör, presenterar sig.  

Rådet beskriver sitt arbete och hur de kommer med inspel i olika 

frågor.  

 

Godkännande av dagordningen 

Dagordning godkänns med två tillägg under övriga frågor.  

 

Genomgång av närvaro 

Närvaro gicks igenom.  

 

Justering av protokoll 

Karin Lund och Karin Hanqvist utses att justera protokollet. 

 

Föregående protokoll 

Föregående protokoll läggs till handlingarna. 

 

Tillgänglighetsfrågor 

Rådet konstaterar att snöröjning av framförallt parkvägar varit 

tillfredställande. Det råder dock oenighet i frågan och vissa belyser 

att snöröjning inte gjorts på alla platser. Förvaltningen är medveten 

om att det inte varit tillfredställande på alla platser och har lyft detta 

med entreprenören.  

 

Rådet vill även lyfta att det blir halt på övergångsställen och 

specifikt på det ”vitmålade”. De önskar att detta ses över. 

Förvaltningen för synpunkten vidare till berörd förvaltning, 

trafikkontoret.  

 

Stadsdelsnämndens sammanträde den 16 november 2023 

Pensionärsrådet har tagit del av samtliga ärenden och lämnar 

synpunkter kring följande: 

 

Ärende 2: Nytt medborgarförslag om informationsskylt till 

Brålunden  

BRO 2023/516  

Rådet tillstyrker förslaget och framför önskemål om fler allmänna 

informationsskyltar i stadsdelen.  

 

Ärende 5: Nytt medborgarförslag gällande trafiksäkerhet vid 

korsningen Blackebergsvägen mot Blackebergsbacken  

BRO 2023/527 

Rådet framför att ett övergångsställe på denna plats även är viktigt 

utifrån ett äldreperspektiv då detta ligger i närheten av Mälarbacken 

vård- och omsorgsboende.  
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Ärende 7: Remissvar – Motion om vanskötsel av Lillsjönäs gård, KS 

2023/1135  

BRO 2023/465 

Rådet framför frågor gällande ansvarsfördelning mellan ägare och 

staden.  

 

Ärende 8: Remissvar- Motion om att införa språktest vid 

rekrytering av förskolepersonal, KS 2023/593 

BRO 2023/273 

Rådet ställer sig bakom förvaltningens yttrande och skulle önska att 

den process för språkförståelse som beskrivs där också kunde 

införas inom äldreomsorgen 

 

Ärende 9: Remissvar – Betänkandet Ökat informationsflöde till 

brottsbekämpningen – En ny huvudregel (SOU 2023:69), KS 2023 

BRO 2023504  

Rådet framför att detta även gynnar de äldre och bekämpningen av 

brott mot äldre.  

 

Ärende 10: Trygghetsmätningen 2023  

BRO 2023/512 

Rådet framför frågor om mätningen.  

Förvaltningen besvarar att utifrån mätningen har prioriterade 

områden tagits fram. Arbete med de prioriterade områdena kommer 

att ske i samverkan med exempelvis polis och privata näringsidkare.  

 

Rådet framför i anslutning till ärendet ett önskemål att när det gäller 

omfattande ärenden som inte direkt berör äldreomsorgen att 

ansvarig handläggare medverkar vid sammanträdet.  

 

Information från förvaltningen  

Förvaltningen håller en presentation för råder gällande 

avvikelsehantering och hur detta bidrar till det systematiska 

kvalitetsarbetet. Fokus låg särskilt på lex Sarah processen.  

 

Förvaltningens rapport   

Avdelningschef Caroline Blomberg-Ohlström informerar om 

pågående processer inom förvaltningen:  

- Det sker ett omtag kring samverkansöverenskommelsen med 

polisen  

- Det pågår ett arbete kring förvaltningen kris och 

krigsorganisation förtydliga processen.  

- Alla invånare i Bromma som är 75+ kommer att ett riktat 

utskick om äldreomsorg. Informationen fokuserar på 

förebyggande insatser och aktiviteter samt information om 

processen att ansöka om insatser enligt socialtjänstlagen. 
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- Avdelning för äldreomsorg har initierat ett samarbete med 

vårdcentralerna i Bromma. Detta för att förstärka det 

förebyggande arbetet. Vårdcentralerna ska kunna ge 

information om de förebyggande insatserna som finns att 

tillgå inom stadsdelen 

 

Rådet önskar information om smittspridning för covid-19 inom 

äldreomsorgens verksamheter. Förvaltningen svarar att det under 

hösten varit få konstaterade fall av smitta inom förvaltningens vård- 

och omsorgsboenden. Ett skäl kan vara den goda 

vaccinationstäckningen. Däremot har en ökad sjukfrånvaro noterats 

bland personalen vilket tros bero på både covid och 

säsongsinfluensan. 

 

Rådets rapporter 

Inga rapporter.  

 

Skrivelser 

Inget att notera. 

Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 

Inget att notera. 

Övriga frågor 

Rådet vill framföra att de har utvärderat tiden för 

rådssammanträdena efter att de justerats till eftermiddagen. De 

önskar att tiden justeras till förmiddagen. Förvaltningen tar till sig 

av synpunkten.  

Rådet vill även ha information om processen kring ansökan om 

dagverksamhet. Förvaltningen beskriver processen.  

 

Nästa sammanträde 

Onsdag 17 januari kl. 14.30. 

 

 

 


